

AFRICAN UNION

الاتحاد الأفريقي



UNION AFRICAINE

UNIÃO AFRICANA

AU/BRU/01/3/114.17

The Permanent Mission of the African Union to the European Union and Observer to the African Caribbean and Pacific Group of States (ACP) presents its compliments to all the Embassies of Member States of the Incoming and Outgoing Bureau of the African Group of Ambassadors and has the honor to inform the latter that **a joint Bureau Meeting previously scheduled for Wednesday, 28<sup>th</sup> June 2017 at 10:00 am, at the Permanent Mission of the African Union (Avenue Gustave Demey, 72-74, 1160 Auderghem) has been postponed to Tuesday, 04<sup>th</sup> July , 2017 at 10:00am.**

The Permanent Mission of the African Union to the European Union and Observer to the African Caribbean and Pacific Group of States (ACP) avails itself of this opportunity to renew to all the Embassies of Member States of the Incoming and Outgoing Bureau of the African Group of Ambassadors the assurance of its highest consideration.



Brussels, 27<sup>th</sup> June 2017

**TO: ALL EMBASSIES OF MEMBER STATES OF THE INCOMING AND OUTGOING BUREAU OF THE AFRICAN GROUP OF AMBASSADORS BRUSSELS**

- **Burundi, Cameroon, Chad, Central African Republic, Djibouti, Egypt, Eritrea, Gambia, Ghana, Lesotho, Namibia, Rwanda, Somalia, Tunisia.**

PERMANENT MISSION OF THE AU TO THE EUROPEAN UNION/OBSERVER TO THE ACP GROUP OF STATES  
MISSION PERMANENTE DE L'UA AUPRES DE L'UNION EUROPEENNE/MISSION D'OBSERVATION AUPRES DU GROUPE ACP  
Avenue Gustave Demey 72-74, 1160, Bruxelles (Belgique)  
Tel : +32 2 346 9747/48 Fax : +32 2 346 9728

**E-mail : [africanunion@skynet.be](mailto:africanunion@skynet.be) & [au-brussels@africa-union.org](mailto:au-brussels@africa-union.org), Website: [www.au.int](http://www.au.int)**

AFRICAN UNION

الاتحاد الأفريقي



UNION AFRICAINE

UNIÃO AFRICANA

AU/BRU/01/3/114.17

La Mission permanente de l'Union africaine auprès de l'Union européenne et Mission d'observation auprès du Groupe des Etats d'Afrique, des Caraïbes et du Pacifique (ACP) présente ses compliments à toutes les Ambassades des Etats membres des Bureaux entrant et sortant du Groupe africain des Ambassadeurs, et a l'honneur de porter à leur bienveillante attention **que la réunion conjointe desdits Bureaux prévue le mercredi 28 juin 2017 à 10h00 à la Mission permanente de l'Union africaine (Avenue Gustave Demey, 72-74, 1160 Auderghem), a été reportée au mercredi 5 juillet à 10h00.**

La Mission Permanente de l'Union Africaine auprès de l'Union Européenne et Mission d'observation auprès du Groupe des États d'Afrique, des Caraïbes et du Pacifique (ACP) saisit cette occasion pour renouveler à toutes les Ambassades des Etats membres des Bureaux entrant et sortant du Groupe africain des Ambassadeurs, l'assurance de sa très haute considération.



Bruxelles, le 27 juin 2017

**A : TOUTES LES AMBASSADES DES ETATS MEMBRES DES BUREAUX ENTRANT ET SORTANT DU GROUPE AFRICAIN DES AMBASSADEURS BRUXELLES**

- Burundi, Cameroun, République Centrafricaine, Djibouti, Egypte, Erythrée, Gambie, Ghana, Lesotho, Namibie, Rwanda, Somalie, Tchad, Tunisie.

PERMANENT MISSION OF THE AU TO THE EUROPEAN UNION/OBSERVER TO THE ACP GROUP OF STATES  
MISSION PERMANENTE DE L'UA AUPRES DE L'UNION EUROPEENNE/MISSION D'OBSERVATION AUPRES DU GROUPE ACP  
Avenue Gustave Demey 72-74, 1160, Bruxelles (Belgique)

Tel : +32 2 346 9747/48 Fax : +32 2 346 9728

E-mail : [africanunion@skynet.be](mailto:africanunion@skynet.be) & [au-brussels@africa-union.org](mailto:au-brussels@africa-union.org), Website: [www.au.int](http://www.au.int)

2017

# Reunion conjointe desdits Bureau 28 juin 2017

Mission Permanente de la l'union africaine a Bruxelles

---

<http://archives.au.int/handle/123456789/1935>

*Downloaded from African Union Common Repository*